
juli 2024Het is bijna zomervakantie. Zo vlak voor het reces vertellen we jullie graag wat er afgelopen maand 
binnen het project Harddraverspark is gebeurd en hoe de planning er na de zomervakantie uit ziet.  
Een fijne zomer en veel leesplezier! 

Een andere wethouder
Donderdag 4 juli j.l. zijn de beide wethouders van S!N, Rebecca Slijver en Jouke Douwe de Vries, uit het College 
van gemeente Noardeast-Fryslân gestapt. Tot het einde van het zomerreces worden de portefeuilles verdeeld 
onder de drie resterende wethouders. Voor het Harddraverspark betekent dit dat het project gewoon doorgaat 
en dat Hanneke Jouta tijdelijk deze portefeuille erbij heeft gekregen. 

Nieuwsbrief herinrichting 
harddraverspark

Op woensdagochtend 3 juli 2024 presenteerden 60 jongeren in de 
raadszaal van de gemeente hun ideeën over het stadsstrand in het 
Harddraverspark aan wethouder Rebecca Slijver en de projectgroep 
van de gemeente. Ook de ontwerper van het park en medewerkers 
van advies- en ingenieursbureau Antea Group waren aanwezig. 

Toen de kinderen binnenkwamen waren ze eerst heel zenuwachtig 
om in de echte raadszaal te presenteren. Tijdens de presentatie was 
hier weinig van te merken. De kinderen hadden zich goed verdiept in 
het project, sommigen hadden ook een kijkje in het park genomen. 

Havo 4 van de Daltonschool had zich ook verdiept in de cijfers: Voor 
welke doelgroep doen we het en welke voorzieningen zijn er al in de 
regio? 
De ideeën liepen flink uiteen. Van een kabelbaan tot ijscokraam, een 
trampoline, vlot over het water, midgetgolfbaan tot fotowaardige 

letters DKKM (zoals de bekende landmark, I Amsterdam-letters). 
De beste ideeën worden samen met de ideeën uit de Stem van 
Noardeast-Fryslân voorgelegd aan een commissie. Aan deze 
challenge deden basisschoolleerlingen van CBS de Hoeksteen, De 
Burgerschool, Dalton Dokkum en MBO-studenten van het Firda mee.

Ruim 50 ideeën op stem van noardeast

De hele maand juni konden er ideeën worden ingediend voor het hart 
van het Harddraverspark in Dokkum. Dat is massaal gedaan. We zijn 
benieuwd hoe er over deze ideeën wordt gedacht door inwoners van 
onze gemeente. Tot en met zondag 14 juli 2024 kan er nog steun 
uitgebracht worden, ook daar wordt al flink gebruik van gemaakt! 
Een onafhankelijke beoordelingscommissie gaat alle ingebrachte 
ideeën op bepaalde critera toetsen. In de commissie zitten mensen 
van buiten de gemeentelijke organisatie. Zij letten op o.a. de behoefte 
(o.a. op basis van de verkregen steun), of het idee past bij Dokkum 
en het Harddraverspark (een park voor iedereen, waar je kunt spelen, 
georganiseerd en ongeorganiseerd kunt sporten, ontspannen en 
ontmoeten). Ook wordt er door vakspecialisten van de gemeente naar 
de ideeën gekeken. Zij letten op de uitvoerbaarheid: is het voorstel 
nieuw of al aanwezig in Dokkum? Wat is de kosteninschatting? Is 
het technisch haalbaar? En zijn er nog aandachtspunten voor het 
onderhoud en beheer? In september wordt bekend welke ideeën 
een plek krijgen in het park. Meer hierover lees je in de volgende 
nieuwsbrief!

overleg basisgebruikers van het park

In de maanden juni en juli zijn er ook stappen gezet met de zogenaamde 
basisgebruikers van het Harddraverspark. Dit zijn partijen die nu al 
een voorziening hebben in het park of in de toekomst zullen krijgen. 
Denk dan aan de PKN-kerk, de IJsherberg, een vertegenwoordiging 
voor de toekomstige verblijfsrecreatie, VV Dokkum, de BSO, 
Buurtsportcoaches, KV Oostergo maar natuurlijk ook het Bolwerk en 
de jongeren die de Skatebaan vertegenwoordigen. 

Samen met hen is eerst opgehaald welke wensen en ideeën er leven 
vanuit deze partijen. De ideeën zijn ook aan elkaar uitgelegd en er is 
gekeken waar samenwerking mogelijk is. Tijdens een tweede avond 
op 9 juli 2024 zijn deze ideeën en wensen al wat verder uitgewerkt in 
schetsen. Dit moet uiteindelijk leiden tot een aangepast ontwerp wat 
in het najaar wordt gepresenteerd. 

Wethouder Hanneke Jouta

Kinderen denken mee over Stadsstrand

Een video van RTV NOF (klik op de afbeelding om de video af te spelen)

12 juli 2024 stond de Oanheakker bij VV Dokkum om offline ideeën te verzamelen

https://stemvannoardeast.nl/budgets/1/investments?heading_id=1
https://youtu.be/z5D1vt3IUYI?si=eFBROb21HQO-yUtS
https://youtu.be/z5D1vt3IUYI?si=eFBROb21HQO-yUtS


Vragen? Neem contact op met projectleider Karin Wierda, mail: k.wierda@noardeast-fryslan.nl
Stuur deze nieuwsbrief gerust door. 

Wil je de nieuwsbrief voortaan ook ontvangen? Meld je dan aan via www.noardeast-fryslan.nl/harddraverspark

Met een schetsboek onder de arm en een grote glimlach op het 
gezicht kwamen John en Romeo de IJsherberg binnen, vergezeld door 
twee vrienden en jongerenwerker Abbas Faegh van het Bolwerk. De 
skaters hadden zich goed voorbereid op het eerste overleg van de 
basisgebruikers.

“Het is belangrijk dat in het nieuwe park niemand last van ons heeft. 
En de skatebaan niet wordt verstopt.”, brengt een van de jongeren aan 
tafel in. “Het moet een plek worden waar iedereen zich welkom voelt 
en waar geen ongewenste zaken gebeuren. Veiligheid vinden wij heel 
belangrijk. We willen geen gedoe, maar juist samen met de andere 
gebruikers van het park op trekken en alles netjes houden.“

De jongeren hadden ook al een idee hoe de skatebaan er uit kan komen 
te zien. Bescheiden vertellen ze aan de andere aanwezigen aan tafel dat 
het maar een eigen schets is en ze geen idee hebben of het haalbaar 
is. Maar als dan één van de jongeren hun schetsboekje opent, reageert 
iedereen meteen enthousiast. “Wauw! Wat knap gemaakt!” is de 
reactie van onder andere de ontwerper van het park. 

Op tafel komt de tekening die de jongeren met elkaar hebben gemaakt. 
“We dachten aan een skatebaan, in vorm van de bolwerken. De 
skatebaan kan misschien in combinatie gemaakt worden met een baan 
voor pumptrack, BMX of inline skaten. Dat is goed voor de sociale 
controle en bespaart ruimte.” vertelt John. De buurtsportcoach aan 
tafel, Remco Kooistra, ziet die combinatie ook wel zitten: “Maar van 
alles wat met sport en bewegen te maken heeft, word ik natuurlijk 
enthousiast.” grapt hij. “Dit zou wel heel uniek zijn, prachtig voor 
Dokkum en onze gemeente.”

Tijdens de tweede bijeenkomst van de basisgebruikers komt Remco  
weer bij John, Romeo en Abbas aan tafel zitten. De vraag waar de 
baan dan het beste in het park zou kunnen komen, borrelt op. Remco 
heeft daar wel een idee bij: “Het lijkt mij mooi dat je aan de ene kant 
van het park de ongeorganiseerde sporten bij elkaar hebt, bijvoorbeeld 
een skate- en skeelerbaan. En aan de andere kant van het park, bij de 
kunstgrasvelden, de meer georganiseerde sporten clustert.” De voor- 
en nadelen van elke plek worden afgewogen. Medewerkers van de 
projectgroep van het Harddraverspark schrijven mee. 

John kijkt positief terug op de bijeenkomst met de andere basisgebruikers. 
“Iedereen deed heel actief mee en de bijeenkomsten waren ook goed 
georganiseerd. Ik had van te voren niet verwacht dat wij zoveel ruimte 
kregen om onze mening te geven. Er staat nog niks vast. Maar ik vind 
het tot nu toe wel super leuk. Het zou helemaal leuk zijn als er straks 
iets van ons idee in het park komt. De overleggen  verlopen in ieder 
geval heel fijn!”. 

skaters aan het woord

De schets die gemaakt is door de skaters
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